
Wloclawek, 28 .08.2017 r.

Ewa Szczeoariska
Radna Rady Miasta Wloclawek

Prezydent
Miasta Wloclawek

Pan Marek Wojtkowski

INTERPELACJA

W imieniu mieszkaric6w miasta zwracam siq z pro6bq o wyciqcie suchych drzew
na Placu Wolnosci i nasadzenie nowych.

Uprzejmie prosze o podjqcie stosownych dzialari.

Z powaZaniem
Ewa Szczepariska Radna m. Wloclawek
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